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 פרוטוקול

 ועדת איכות הסביבה

 21/02/2022התקיימה בתאריך 

 משרדי המועצה

 משתתפים:

 ראש המועצה  מר סלים ג'בר

 מנכ''ל המועצה  מר אריאל בריח

 חבר מועצה  מר פאדי ג'בר

 ראש המועצהעוזר  איברהים עותמןמר 

 

 :דיון

 ראש המועצה: -סלים

 פתיחה, התכנסנו על מנת לדון בתחילת תהליך שיפור איכות הסביבה במועצה.

 

 מנכ''ל המועצה -אריאל

לפני מספר חודשים נעשה סקר איכות הסביבה והיו מספר ליקויים בין היתר חוסר פחי אשפה לתושבים 

 שתמשות בפח אחד.כלומר ישנם משפחות רבות שמ

 

 ראש המועצה: -סלים

רשימה של משפחות שאין להם פחים המועצה תרכוש כין יש לדרוש מאבו פרוק מנהל מחלקת תברואה שי

 ואח''כ נחייב את התושבים.

 

 מנכ''ל המועצה: -אריאל

 הסברה בבתי הספר.פעילויות חינוכיות ויש לנו תקציב לעשות 

 

 חבר מועצה: -פאדי

 גם עם הסברה.מציע שנדבר עם האימם שיעזור 

 

 מנכ''ל המועצה: -אריאל

את כלובי המחזור של בקבוקי ליטר וחצי לבתי ספר כדי שהתלמידים  חשניק, הצעתי לבתי ספר מחזור

 .התלמידיםיביאו את הבקבוקים מהבית, וכך יקבלו כסף ויקנו דברים לטובת 

 

 ראש המועצה: -סלים

   תוקן.חודשיים לעשות ישיבה חוזרת לראות מה כמבקש בעוד 

 

                             



 

 

           

           

                                                              

      


